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                     Referat                          Dato: 24-11-24 

 

Tilstede: Julie, Camilla, Vibeke, Mette og Jeanette 

 
• Siden sidst:  referat godkendt. Næste møde den 9/1 18-20 

•  Jeanette refererer fra Munkevænget åbning. Alle også fra vores afdeling kan 

byde ind med aktiviteter og være med i dem der er. Vi deler sedler ud i vaskeri 

m.m. 

OBS: Der er mulighed for retshjælp for alle vores beboere også. (tjek Abis.dk) 

• Naboambassadør: Hvem er interesserede? Der er delte meninger om opgaven 

er relevant for vores beboere især hvis der er stor udskiftning, hvilket der er 

på de ulige. Hvor meget vil man få ud af indsatsen? Måske ville det være 

bedre at bruge kræfterne på dem der har valgt at bosætte sig. Det er godt hvis 

vi er mere synlige på opslagstavle, vaskeri m.m.  Jeanette tager kontakt til 

Therese og hører om hun kan komme med til bestyrelsemøde den 9.januar. 

• Formandsmøde referat (Vibeke): Der vil blive lavet en fb gruppe for 

formændene i SAB(Bethina).  

Der var fremvisning af vild med vilje, affaldsrum m.m. Vi snakker om at det 

fremover er bedst hvis det er formanden der tager med, vel at mærke hvis det 

giver mening. 

• Vores beboere bliver ikke inviteret med til julehyggedag, så vi overvejer om vi 

selv skal lave en dag 

Nuværende projekter:  

• Tysklandsturen: 55voksne og 31 børn er tilmeldt Tysklandsturen. 

                              Opgaver bliver fordelt indbyrdes. Mette tager med. 

                              Der er bestilt 2 enkeltbusser. 

• Julehilsen fra bestyrelsen: 

 Vi laver et kort og får det printet ud ved Boligforeningen senest den 12 

december (Jeanette og Julie) 

Dem der kan mødes kl 13. den 12 december, inden julefrokost. 
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             Camilla står for indkøb. 

• Trailer: Der holder en trailer på P. pladsen, som ikke bliver brugt, og som vi 

gerne vil have fjernet. 

Vi skal gøre opmærksom på det hos vores beboere så vedkommende har 

mulighed for selv at fjerne den. Vi kan bede gårdmændene om at fjerne den 

hvis ikke der sker noget. Vi laver et skriv (Jeanette og Julie) 

 

• Julefrokost:  Vi snakker om hvor skal det være, da det er ret dyrt hvis vi skal 

ned på en restaurant! Vibeke undersøger forskellige tilbud fra Spar, Føtex. 

• Vi har fået ny printer og den virker jubiii!! 

• Camilla har forgæves forsøgt at få fat i Drost(vores elektriker) og rykker for 

svar/handling på vores udluftning. Vibeke har købt en affugter. 

 

Kommende projekter: Camilla tager kontakt til boligforeningen da vi stadig 

ikke har hørt fra Rikke Fløjborg med svar på vores mail og referat. 

 

 

Evt: 

 Vi snakker om evt.at have kørselsskema liggende i bestyrelsen som 

dokumentation 

Vi debatterer Plasticsække til storskrald. 

Storskrald er stadig en udfordring vi snakker om at få info ud til beboerne. 

Vi debatterer glatførebekæmpelsen. Er der vintervagt? Hvad er reglerne? 

Det kan godt være lidt forvirrende med de forskellige frivillige tilbud bl.a. fra 

Abis.  

 

 

 

 

Ref. Jeanette. 

 


